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Ára: 106 Ft

A Chován Kálmán Művészeti Alapiskola 
bérletes előadásai

Zenei Világnap – 2007. október 2. 18 óra
Karácsonyi Hangverseny – 2007.december 20. 17.30 óra

Tanári Hangverseny – 2008. március 12. 18 óra
Tanévzáró Hangverseny – 2008. május 21. 17.30 óra

A bérlet  ára: 1.000.-Ft, mely két személy részére szól
A bérletek megvásárolhatók a Chován Kálmán Művészeti 

Alapiskolában, Szarvas, Kossuth tér 3.
A bérlet árából befolyt összeget növendékeink tanulmányi 

kirándulására fordítjuk.
Szeretettel várunk minden érdeklődőt!

Ez volt a címe annak a nem-
zetközi konferenciának, me-
lyet az Equal-programban 
részt vevő Tessedikkel a XXI. 
Századba Második Esély 
Népfőiskola szervezett és ren-
dezett Szarvason, az elmúlt 
hét csütörtökön és pénteken.

A konferencia moderátora-
ként Hodálik Pál a Liget Hotel 
konferenciatermében köszönt-
hette dr. Lamperth Mónika 
szociális és munkaügyi minisz-
tert, Babák Mihályt, Szarvas 
polgármesterét, Prőhle Ger-

gelyt az Evangélikus Egyház 
felügyelőjét, Balogh Attilát, az 
Equal Nemzeti Programiro-
da vezetőjét, Kristina Blixtet, 
a nemzetközi partnerség veze-
tőjét és nem utolsó sorban Lá-
zár Zsoltot, a szarvasi program 
életrehívóját és vezetőjét. Első-
ként Babák Mihály üdvözölte a 
megjelenteket, s mutatta be rö-
viden a várost. A polgármes-
ter hangsúlyozta, hogy a tér-
ségben felbecsülhetetlen értékű 
az a program, amit a Tessedik 
Népfőiskola megvalósít, s kérte 

a jelen lévő minisztert, tovább-
ra is támogassa a kormányzat 
a program folytatását. Lampe-
rth Mónika röviden áttekint-
ve a rendszerváltás óta a mun-
kaerőpiacon végbement válto-
zásokat, azt emelte ki, hogy a 
legnehezebb helyzetben lévők 
csak segítséggel juthatnak lehe-
tőséghez, s ez a segítség akkor 
a leghatékonyabb, ha társadal-
mi összefogásra épül, a civil-
szféra hathatós szerepvállalása 
mellett. Megimerkedve a szar-
vasi munkával úgy nyilatkozott 

a miniszter, hogy a programban 
résztvevők vállalták, és teljesí-
tették, hogy törődnek a nehéz 
helyzetben lévő emberekkel, s 
példát adtak abból is, hogyan 
lehet megértetni, hogy semmi 
nincsen ingyen, de a segítség-
gel hogyan teremthető meg a le-
hetőség. Balogh Attila ezt kö-
vetően a magyarországi Equal-
programok tapasztalatait szám-
ba véve úgy nyilatkozott, hogy 
hihetetlen hozzáadott értékkel 
bírnak – éppen a kötelező nem-
zetközi együttműködés révén. 
A további hasonló lehetőségek-
ről – hiszen az Equal-progra-
mok jövő tavasszal mindenütt 
befejeződnek – azt mondta el, 
hogy bizonyosan lesznek, de 
azok pontos formájáról, forrásá-
ról csak később születik döntés. 
Prőhle Gergely az Evangélikus 
Egyház szemszögéből tekin-
tette át a közjóra való törekvés 
résztvevőinek Magyarországon 
ma még tisztázatlan szerepét. 
Leszögezte, hogy a népfőiskola 
a legnemesebb evangélikus ha-
gyományok egyike, a szarvasi 
példa nem csak helyben, de or-
szágszerte is mintául kell, hogy 
szolgáljon. 

(folytatás a3. oldalon)

Az európai vérkeringésben

Cél a négymilliárd
Ismét emelkedett a város költségvetésének főösszege, ezúttal 108 mil-
lió forinttal. Az év elején 2,5 milliárd forinttal elfogatott költségvetés 
a legutóbbi módosítás után most 3 milliárd 246 millió forint. A testület 
év végére a  4 milliárdot célozta meg, mely Babák Mihály polgármes-
ter szavai szerint azt jelentené, hogy végre elindulnak a beruházások.

A költségvetési rendelet módo-
sítását a szeptember 20-iki testü-
leti ülésen előterjesztő dr.Melis 
János jegyző az indokok között a 
Magyar Államkincstár előírása-
inak megfelelő átcsoportosításo-
kat, az új közoktatási intézmény 
létrehozásából adódó változáso-
kat és a felhalmozási előirányza-
tok növekedését említette. A jegy-
ző elmondta, hogy az augusztus 
1-jével létrehozott intézmény 
költségvetését úgy kellett kiala-
kítani, hogy az ne jelentsen több-

let támogatási kiadást a városnak. 
A gazdálkodást továbbra is a ta-
karékosság és a fegyelmezettség 
jellemzi. Az intézményvezetőktől 
is azt várják el, hogy ne lépjék túl 
intézményük költségvetési kere-
teit. Babák Mihály polgármester a 
jegyzői összefoglaláshoz azt fűz-
te hozzá, hogy még mindig van-
nak tartalékok a gazdálkodásban, 
még lehet fokozni a takarékossá-
got, úgy, hogy közben a város to-
vábbra is minden kötelező felada-
tának eleget tesz. 


